
Stam + t Spelling

Je gebruikt de spellingregel stam + t als het onderwerp in 

de tegenwoordige tijd in het enkelvoud staat. 

Het gaat dan om iets of iemand anders: jij /je, u, hij, zij/ze, het. 

De (ruwe) stam van een werkwoord vind je door –en van  het hele 

werkwoord af te halen. Soms moet je de ruwe stam nog aanpassen 

naar de juiste stam. Achter de juiste stam schrijf je een t.

Stam + t

Stam + t

Let op!
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Hele werkwoord De (ruwe) stam stam  VoorbeeldzinnenZweven  zwev   zweef  Rick zweeft op zijn vliegend tapijt.Blaffen   blaff   blaf  De hond blaft naar de kat.Groeien  groei   groei  Het gras groeit erg snel.

Als de stam van een werkwoord eindigt op –d, dan geldt ook stam + t.

Hele werkwoord stam           voorbeeldzin

snijden  snijd           Liz snijdt de tomaat in stukjes.

branden  brand           De lamp brandt de hele nacht.

Als de stam van een werkwoord al op –t eindigt, dan schrijf je 

geen extra –t achter de stam.

Hij fluitt  Hij fluit

Hij bijtt  Hij bijt
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